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 انتقاد شدید مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری 
از بیمه ملت:

متأسفانه بیمه ملت از اردیبهشت 

سال گذشته تا پایان اسفند، هیچ گونه 

پرداختی به بازنشستگان نداشته است

2

بیمه  از  انتقاد شدید  با  بازنشستگی کشوری  مدیرعامل صندوق 
ملت، گفته است: »متاسفانه بیمه ملت از اردیبهشت سال گذشته 
تا پایان اسفند، هیچ گونه پرداختی به بازنشستگان نداشته است« 
چرا شرکت بیمه گر خدمات درمانی تکمیلی )بیمه ملت( باید 
از جیب  که  بازنشستگان  تکمیلی  هزینه  پرداخت  از  سال!  یک 
پرداخته اند،  را  درمان  هزینه های  ناچیزشان،  حقوق  از  و  خود 

طفره برود و از انجام تعهدات قانونی خود سرباز زند؟
چرا به مدت یک سال، مسئولانی که باید بر انجام تعهدات این 
شرکت بیمه گر، نظارت و اعِمال قانون می کردند، وظیفه قانونی 
به  و  نشده  ید  خلع  شرکت  این  از  چرا  ندادند؟  انجام  را  خود 
محاکم قضایی معرفی نشده است؟ آیا اشِکال از این شرکت بوده 
است؟  ورزیده  تعلل  پرداخت هایش  در  بازنشستگی  سازمان  یا 
باشد چرا مسئولان  تقصیر و ترک فعل از هر کدام از این دو 
حق  بازنشستگان  باید  چرا  نکرده اند؟  برخورد  آنها  با  بالادستی 
بیمه تکمیلی خود را پیشاپیش بپردازند ولی هزینه های درمانی 
را نیز از جیب خود پرداخت کنند، سپس بعد از گذشت یکسال 

دوندگی، اندکی از هزینه درمان خود را بگیرند و یا نگیرند؟!
چرا از اردیبهشت تا پایان اسفند، هر ماه نباید شرکت بیمه گر، 
از  بازنشستگان که 30 سال  تسویه حساب کند؟  بازنشستگان  با 
بهترین سال های عمر خود را در خدمت جامعه بوده اند و اینک 
چرا  هستند،  مواجه  سن  تناسب  به  بیماری ها  انواع  امواج  با 
اینان  از  بعضی  بگیرند؟  قرار  اقتصادی  این گونه زیرفشار  باید 
داشته  هزینه  تومان  میلیون  چندین  که  داشته اند  جراحی هایی 
هستند که  العلاج  بیماری های خاص و صعب  برخی، گرفتار  و 
علاوه بر رنج و درد حاصل از بیماری، گرفتار فقر و فاقه بوده و 
توانایی مداوای خود را ندارند. چه کسانی یا سازمان هایی باید 

حامی و پناهگاه آنها باشند؟
حقوق کم، هجوم بیماری ها، گرانی سرسام آور دارو و درمان، 
شرایط سخت زندگی و معیشت و پرداخت نشدن سهم بیمه، چه 

آثاری بر جسم و روان این انسان های ارزشمند دارد؟

2

مدیرعامل شرکت آبفا فارس مطرح کرد؛

گذر از خشکسالی 
با ارائه خدمات مطلوب 

به شهروندان

4

پیشرفت فاز سوم اجرای خط انتقال آب 
به شهر صدرا

شهردار صدرا خبر داد؛

خط کشی ۱۲۰ هزارمتر مربع از معابر 
1شهر صدرا

مدیر انجمن اوتیسم ایران:

۷۰ درصد اوتیسمی ها به دلیل فقر و سنگین بودن هزینه های درمان از خدمات توانبخشی 
1محروم هستند

حجت اله میرزایی، مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری، در هشتاد 
بر  تهران  استان  بازنشستگان  کانون های  روسای  گردهمایی  یکمین  و 
اجرای  برای  اداری  قانونی و  نتیجه رسیدن پیگیری های  به  برای  تلاش 

ماده ۸۵ قانون مدیریت خدمات کشوری تاکید کرد.
به گزارش ایلنا، میرزایی با تبریک ۲۵ فروردین ماه »روز سرمایه انسانی« 
و با بیان این مطلب، گفت: این ماده قانونی یکی از اصلی ترین مطالبات 
جامعه بازنشستگان است و صندوق تمام تلاش خود را برای تحقق آن 
به کار بسته است. خوشبختانه در جلسه اخیر کمیسیون اجتماعی مجلس، 
که با حضور رئیس مجلس شورای اسلامی برگزار شد، این موضوع در 
دستور کار قرار گرفت و به عنوان دومین اولویت اصلی پس از حقوق 

بازنشستگان، مورد بررسی قرار گرفت.
میرزایی در بخش دیگری از سخنان خود با انتقاد شدید از شرکت بیمه گر 
خدمات درمانی تکمیلی )بیمه ملت( گفت: با وجود پرداخت ۷۵ درصد 
از مطالبات این شرکت و تأمین حدود پنج هزار میلیارد تومان، متأسفانه 
شرکت بیمه گر در عمل به تعهدات خود قصور کرده و از اردیبهشت 
نداشته  بازنشستگان  به  پرداختی  هیچ گونه  اسفند،  پایان  تا  گذشته  سال 
بازنشستگان  درمانی  اسناد  پذیرش  از  خود  نمایندگی های  برخی  در  و 
خودداری کرده که هردو  تخلف و رفتارهایی غیر حرفه ای و خلاف 
تعهدات محسوب می شود.وی افزود: از همان ابتدای حضورم در صندوق، 
موضوع بیمه تکمیلی یکی از مهم ترین پروژه ها بود. در حالی که ما منابع 
موردنیاز را پرداخت کرده بودیم، عملکرد شرکت بیمه گر موجب ایجاد 
دغدغه و نگرانی و اعتراضات بازنشستگان عزیز شد. این در حالی است 

که شرکت بیمه گر اسناد درمان و هزینه آنها را دریافت  کرده بود.
وی در خصوص پرداخت خسارت های بیمه ای گفت: در دو هفته اخیر، 

گذشته  سال  شهریور  تا  فروردین  به  مربوط  خسارت های  پرداخت 
آغاز شده و تقریباً کل مطالبات مربوط به بیماران خاص نیز پرداخت 
شده است. از روز شنبه هفته جاری نیز پرداخت مطالبات بیمه ای از مهر 
تا اسفند آغاز شده و امیدواریم در صورت عدم سنگ اندازی و همکاری 
شرکت بیمه گر، طی ۱۰ روز آینده تمام مطالبات سال ۱۴۰۳ پرداخت 
و  کرد  اشاره  جدید  بیمه گر  انتخاب  فرآیند  به  همچنین  شود.میرزایی 
گفت: مناقصه ای برای انتخاب بیمه گر سال آینده برگزار شده و تأکید 
داریم که شرکت برنده دارای زیرساخت مناسب، سهولت در پذیرش و 
رسیدگی به اسناد و همچنین پایبندی به جدول تعهدات باشد. پرداخت ها 
همچنان به صورت سرانه انجام خواهد شد و رقم تعهدات نیز بر اساس 

تعرفه های مشخص شده توسط بیمه مرکزی تعیین خواهد شد.
نیز  متناسب سازی مرحله دوم در سال جاری  وی در خصوص اجرای 
گفت: تا آنجا که اطلاع دارم شیوه نامه اجرای قانون متناسب سازی در 
سال ۱۴۰۴ در هیئت دولت در دستور کار قرار گرفته است که تلاش 
حکم  آن،  قانونی  جزئیات  و  نامه  شیوه  این  تصویب  از  پس  می کنیم 
افزایش ۲۰ درصد سنواتی امسال به همراه متناسب سازی در قالب یک 

حکم صادر شود تا از دوباره کاری و اتلاف وقت جلوگیری شود.
میرزایی در پایان ضمن تشکر از صبر، همراهی و نجابت بازنشستگان 
و  رفاهی  شرایط  که  است  آن  بر  جدید  سال  در  ما  تلاش  همه  گفت: 
اتکا به ظرفیت شرکت ها  با  درمانی بازنشستگان بهبود یابد و صندوق 
و منابع موجود، راه حل های مناسبی برای تأمین مطالبات بازنشستگان و 

ارتقای کیفیت خدمات ارائه دهد.

 انتقاد شدید مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری از بیمه ملت:

یک نماینده مجلس گفت: وزارت نیرو در دولت آقای احمدی نژاد 
و آیت الله رئیسی اعلام کرد که تغییر ساعت هیچ تأثیری در کاهش 
مصرف انرژی ندارد، اما در دولت آقای روحانی و اکنون وزارت نیرو 
می گوید که این موضوع مؤثر است. این نشان دهنده تعارضات است و 

اینکه به موضوع سیاسی نگاه می کنند
تغییر رسمی  ایلنا، درباره  با خبرنگار  ابوترابی در گفت وگو  ابولفضل 
ساعت کشور که از سوی دولت مطرح شده است، گفت: قانونی در 
رسمی  ساعت  نیست  نیازی  که  شد  مصوب   ۱۴۰۱ سال  واحده  ماده 
تغییر پیدا کند. هیات وزیران اگر احیاناً دنبال ذخیره انرژی و کاهش 
مصرف است و ادعایی هم در این زمینه وجود داشته باشد می تواند  به 
را  کارمندان  زودتر  ساعت  یک  که  دهد  اجازه  مربوطه  سازمان های 

فرابخوانند.
ما  موضوع  اصل  در  کرد:  تاکید  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده  این 
ندارد، چون در  اختلاف داریم و می گوییم چنین چیزی اصلًا صحت 
بحث وزارت نیرو در دولت آقای احمدی نژاد و آیت الله رئیسی  اعلام 
شد که تغییر ساعت هیچ تأثیری در کاهش مصرف انرژی ندارد، اما 
دولت آقای روحانی و اکنون وزارت نیرو می گویند که این موضوع 
مؤثر است. این نشان دهنده تعارضات است که به موضوع سیاسی نگاه 
بهترین  گذاشتیم،  کنار  کلی  طور  به  را  نیرو  وزارت  ما  لذا  می کنند. 
به صورت  به مدت ۱۱ سال  دارد  که  دانشگاه شیکاگو  را  مطالعات 

مستمر انجام داده است.
وی ادامه داد: گزارشات دانشگاه شیکاگو نشان می دهد که تغییر ساعت 
بهم  که  بدن  فیزیولوژی  و  روانی  بار  و   ندارد  تأثیری  هیچ  رسمی 
داشته  همراه  به  بیشتری  روانی  و  روحی  خسارات  می تواند  می خورد 
باشد. ضمن این که  از لحاظ اقتصادی نیز تأثیری در کاهش مصرف 

برق مشاهده نمی شود.
ابوترابی یادآور شد: با این حال، در قانون ۱۴۰۱ صراحتاً آمده است که 
هیئت وزیران می تواند کارمندان را زودتر فراخواند بدون اینکه ساعت 
کاری تغییر کند. کما اینکه در زمان آیت الله رئیسی نیز در دو سال 
گذشته، کارمندان زودتر به محل کار خود می رفتند بدون اینکه ساعت 
رسمی تغییر کند. بنابراین، دولت دیگر نیازی به ارائه لایحه ندارد و 

این اقدام در اختیار دولت قرار گرفته است.

ابوترابی نماینده مجلس:

تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

اگر  گفت:  پاسداران  سپاه  قدس  نیروی  هماهنگ کننده  معاون 
آمریکاییها یک رویکرد مثبتی داشته باشند و بخواهند موضوع به نتیجه 
برسد و رضایت طرفین پیش برود، جمهوری اسلامی هم مواضع خود را 
از قبل اعلام کرده و وارد مذاکرات شده است و این مذاکرات می تواند 

نتیجه بخش باشد.
سردار ایرج مسجدی معاون هماهنگ کننده نیروی قدس سپاه پاسداران 
کاهش  با  رابطه  در  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  اسلامی  انقلاب 
علیه کشورمان  آمریکا  نظامی  تهدیدات  ویژه  به  و  منطقه ای  تهدیدات 
پس از مذاکرات، تصریح کرد: ببینید، روند گفت وگوها قطعاً بستگی 
به رویکرد آمریکایی ها و مواضع آن ها در مذاکرات دارد. طبیعتاً اگر 
آن ها یک رویکرد مثبتی داشته باشند و بخواهند موضوع به نتیجه برسد 
و رضایت طرفین پیش برود، جمهوری اسلامی هم مواضع خود را از 
قبل اعلام کرده و وارد مذاکرات شده است و این مذاکرات می تواند 
نتیجه بخش باشد. اما اگر غیر از این باشد و بخواهد زبان تهدید باشد و 
بحث هایی که در گذشته بوده تکرار شود، حتماً جمهوری اسلامی هم 

پاسخ مناسب خواهد داد.
آمریکایی ها هستند که وارد مذاکرات شده و درخواست کرده اند

منطقه  در  صهیونیستی  رژیم  اقدامات  با  مقابله  درباره  مسجدی  سردار 

عنوان کرد: رژیم صهیونیستی که کاری جز جنایت و جنگ و بمباران 
ما طرف مان  نیستند.  ما هم آن ها  ندارد، طرف  بی گناه  مردم  و کشتار 

آمریکایی ها هستند. 
کرده اند.  درخواست  و  شده  مذاکرات  وارد  که  هستند  آمریکایی ها 

بنابراین باید ببینیم آن ها چه مواضعی خواهند داشت.
با قدرت  وی در خصوص تهدیدات نظامی در منطقه خاطرنشان کرد: 
وارد می شویم. مطمئن باشید نه تنها در مرزهای ما، بلکه هر جایی که 
تهدید دشمن علیه ما باشد، ما آن را ان شاءالله مورد تهدید قرار خواهیم 

داد. 

سردار مسجدی معاون هماهنگ کننده نیروی قدس سپاه پاسداران:

رئیس شورای شهر میمند در مصاحبه اختصاصی با طلوع گزارش می دهد؛

میمند؛ جایی که هر قطره گلاب، 
روایتگر اصالت و ثروت ملی است

همایش ملی میمند؛ فرصتی برای معرفی ظرفیت ها 

2و رفع چالش های صنعت عرقیات گیاهی

در سمینار حفظ نباتات و قرنطینه گیاهی در شیراز 

مطرح شد؛

گام بلند برای سموم ایمن 
4و ارتقای کیفیت محصولات

دارای  افراد  و  ایران گفت: ۷۰ درصد کودکان  اوتیسم  انجمن  مدیر 
بودن  سنگین  و  فقر  دلیل  به  درمان  برای  توانبخشی  خدمات  از  اوتیسم 

هزینه ها محروم می شوند.
سعیده صالح غفاری، مدیر انجمن اوتیسم ایران در گفت وگو با خبرنگار 
ایلنا درخصوص آمار افراد مبتلا به اوتیسم در کشور گفت: در ایران آمار 
مشخصی از اوتیسم نداریم. حدود ۳۰ هزار فرد دارای اوتیسم به صورت 
غیررسمی شناسایی شده اند. در سامانه های ثبت اطلاعات در انجمن اوتیسم 
ایران و در وزارت بهداشت درمان آموزش پزشکی، در مجموع در سامانه 
به طور رسمی اطلاعات حدود ۱۰ هزار فرد دارای اوتیسم ثبت شده که 

بتوانند از خدمات بیمه استفاده کنند.
مدیر انجمن اوتیسم با اشاره به اینکه در سطح جهانی، روند درمان اوتیسم 
ایران متفاوت است، گفت: جامعه جهانی حداقل  با  به طور قابل توجهی 
۲۰ تا ۳۰ سال از جامعه ایران در این حوزه جلوتر است. از نظر دانش، 
تکنولوژی و علم در حوزه اوتیسم، چیزی کمتر از جامعه جهانی نداریم، 
اما در زمینه شناخت زودهنگام و آغاز مداخلات، برای ایجاد زندگی بهتر 
برای افراد دارای اوتیسم، کاملًا عقب تر هستیم. امیدواریم با تلاش هایی 
که در سال های اخیر انجام شده و ترغیب دولت در هر سه بخش در قوه 
مجریه برای سه سازمان اصلی، شرایط فرزندان اوتیسم در زیست عمومی 
کشورهای  به  جامعه  در  حضورشان  برای  شهروندی  آموزش های  در  و 

حداقل اطراف خودمان در خاورمیانه نزدیک تر شود.
همچنان  ما  اوتیسم،  جامع  مراکز  زمینه  در  داشت:  عنوان  ادامه  در  وی 

دوستدار  و  تخصصی  مراکزی  به  داریم  نیاز  و  هستیم  نقطه صفر  در 
اوتیسم که بتوانند در تمامی زمینه ها، از جمله نگهداری افراد طیف شدید، 
حرفه آموزی و مهارت آموزی برای افراد خفیف و آموزش های استاندارد 
برای کودکان زیر ۷ سال، خدمات ارائه دهند. به مراکزی نیاز داریم که از 
لحاظ معماری نیز مناسب سازی شده باشند تا افراد دارای اوتیسم بتوانند به 
راحتی در آن ها حضور داشته باشند. ایجاد حداقل یک نمونه از این مراکز 
جامع اوتیسم در استان تهران و دیگر مراکز استان ها می تواند به جبران 
این خلأ کمک کند و شرایط بهتری را برای افراد دارای اوتیسم فراهم 
انجمن اوتیسم گفت: شیوع و بروز اوتیسم در جهان وابسته  آورد.مدیر 
به فرهنگ، اقتصاد و مکان جغرافیایی نیست. اما در ایران، در استان های 
جنوبی مانند خوزستان و استان های شمالی مانند مازندران و گیلان، آمار 

ثبت شده در انجمن اوتیسم ایران نشان دهنده شیوع بالاتری است.

اعلام استان های دارای بیشترین شیوع اوتیسم

آقای مهندس شریفی 
مدیر محترم روابط عمومی شرکت آب منطقه ای فارس

در گذشت همسر گرامیتان را به شما و خانواده محترمتان 
تسلیت عرض نموده، از خداوند متعال مغفرت برای آن  مرحومه 

و صبر جمیل برای بازماندگان محترم را مسئلت داریم.  
 روزنامه طلوع  


